
 

SKOLEBESTYRELSESMØDE- RØDKÆRSBRO SKOLE

Dato: 07.10.2020

Tidspunkt: kl. 19.00-21.00

Lokalitet: Personalerummet

Mødedeltagere: Helle, Lene, Morten, Tina, Karin, Kirsten-Marie, Sonia, Rene, Fenja,
Amal 9.a, Emma 9.a, Claus, Celina og Anette

Mødeleder: Claus

Referent: Celina

Fraværende: Kirsten-Marie   
 

 

 

 

 

 
Dagsorden Referat

368. Godkendelse af referat

369. Præsentation af den samlede bestyrelse

369b Nyt fra elevrådet: Der har netop været et ganske
kort elevrådsmøde:

På næstkommende

elevrådsmødetskal der drøftes
frikvartersmuligheder/aktiviteter,
primært henvendttil udskoling.

”Byrådsdagen”den 16.
novemberblev drøftet.

370. Formandssamarbejde med bestyrelsen og kort referat Generelt enighed fra de mange

 
af de samlede høringssvar — ved Helle

 
høringssvar.

Projekter — ude på skolen.

Stor stilslutning til at skoler
bevares, meningentilslutning til
sammenlægning af
skoledistrikter.

Der ønskeslokal ledelse på
skolerne.

Tilldelingsmodellen — der
ønskespengetil at drive
folkeskolen, så det bliver
forældrenes førstevalg.
Helle har tagetinitiativ til en

høring/tråd blandt kommunens
skolebestyrelser. Der er
  



 

opbakning og tilkendegivelsetil,

at Helle skal fortsætte initiativet.
 

371. Nyt om Rødkærsbro Skole på Facebook ved Morten

og Anette

Alle kommunale FB-grupper
skal have det sammelogo. Der

bliver ingen besked-tråd på FB-
siden. Kommunikation mellem

skole og hjem erfortsat via
Aula.

Ved ”let genkendelige billeder”
skal der gives samtykke.
Samtykkeerklæring lægges ud
på Aula.

Der skal min tilkobles 2

administratorer.

Vi skal være opmærksomme

på, at der skal lægges noget op
— så siden opleves aktiv.

FB skal kun være ”nice to

know”.

Detdrøftes i personalegruppen,
hvordanvi løfter opgaven.
Der arbejdes videre på at få FB-
gruppen op at køre inden
klippe-klistredag.

Vi siger tak for deltagelse af
elevrådsrepræsentanter.

 

372. Information om nyansættelser - og proces omkring

kommende ansættelser

Det er en særlig situation, som
vi handler særligt på. To lærere
på mellemtrinnet fratræder

deresstillinger pr 1/11.

Vi skal være tydelige på
kommunikationen og
fremadrettede handlinger

omkring dette, til både til elever
og forældre. Der indkaldestil
fyraftensmøde medAV & CW.
  373.  Kommende emnertil årshjul:

Fra Helle:

- Tyveri af cykler og løbehjul — kan vi gøre noget?
- Er det en idé at invitere BUU på besøg?
- Vikarer på RS
- Markedsføring af RS

Andre input fra bestyrelsen til kommende møder  Skal bestyrelsen skabe

opmærksomhed på
trafiksikkerhed?

Hvordan kan vi skabe større
sammenheeng/fokus på det
gode samarbejde mellem
Hallen/Rødkærsbro IF

Børnehaven og skolen.

Hvordan får vi tænkt ”Lærerens
  



 

dag” — Medarbejderens dag ind

i, så vikan være ”bedre”
forberedte.

Hvordan kan vi skabe
samarbejde om vores unge, der
fx ryger mm. Er det SSPeller

andre?

(Risikoadfærd?)

Hvordan kommervii tale med

de familier, som ofte melderfra
til arrangementer som skolen
byderindtil.

Hvordan kan vi tale om
forventningertil forældre?

Arrangementer, der skaber en

rød tråd mellem et arbejde som

børnene producerer og dernæst
fremviser for forældrene.

Fokus på samarbejde med

Frivilligforeningen, for at styrke
muligheden for øget deltagelse
af vores flersprogede familier.

Skal SB hjælpe med at samle
forældrerådene og guide dem

”på vej” i deres opgaver.
 

374. Evt.
Dergives udtryk for en undren

omkring elever, der kan ses
”down town” 14:05 — når skolen

først ringer ud, 14:10.
Dette følges der op på.     
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